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RAPORT ANUAL DE ACTIVITATE
P.E ANUL 2018

Subsemnata Pdrvan Rodica, consilier local al PSD la Consiliul Local Sfantu
Gheorghe, prin prezentul raport de activitate mentionez cdteya dintre contribuliile aduse la
desfEgurarea activitAtii Consiliului Local:

- Sunt la a cincea legislaturd in calitate de consilier local al PSD
- in anul 2018, am participat, cu mici exceptii, bine motivate,latoate gedinlele

ordinare qi extraordinare ale Consiliului Local
- M-am implicat in problemele impuse prin Proiectele de hotdr6re ale

Consiliului Local, infiind eu insdmi cdteva proiecte cum a fost, spre exemplu,
cel privind acordarea Premiului Pro Urbe, problem6 care, anual, ridic6 mari
probleme in Consiliul Local.

- Am votat - pro, atunci cdnd am considerat cd proiectele duc la buna
desfbgurare a activitdfilor administrative ale municipiului

- Am votat - contra gi m-am opus acelor proiecte care am considerat cd incalcd
legea sau Constitulia RomAniei sau nu respecti drepturile comunitElii
romdnegti, asa cum a fost cel cu mutarea scenei comunitare din zona
magazinului Universal $ugaq, acordarea Premiului Pro Urbe, problemele
antiromdneqti ap5rute la Teatrul Andrei Mureqeanu qi multe altele,

- Am sprijinit pe acei cetS{eni care mi s-au adresat cu diferite probleme in vederea
solulion6rii 1or, cu ocazia audienlelor linute la sediul PSD, conform graficului

- Am participat la majoritatea qedinlelor de comisii (socialS qi cultural6).
- Am participat la qedinlele Consiliului de Administralie la unitatea de

inv6{6mdnt unde sunt numitd prin hotdrdrea Consiliului Local, respectiv la
Liceul Tehnologic Constantin Br6ncuqi.

- Am participat in comisia de organizare aZilei de 1 Decembrie.
Prin intreaga activitate desftquratd, atn incercat sI sustin punctele de vedere ale

PSD, partid pe care il reprezint in cadrul Consiliului Local qi care sprijinl cet6teanul gi

interesele sale.

Sfdntu Gheorghe
27-03-2019

Consilier local
Parp$odica

' ffi/{9r- ,


